

Tour Code : DIRA04

4D BALI RAFTING ADVENTURE

D1 : Arrival. Check into Hotel and free at own leisure.

D2 : Ayung River White Water Rafting—Ubud- Mas—Celuk (BLD)

Ayung River White Water Rafting adventure—The spectacular experience on the great water rafting with amazing panorama of riverbank the beautiful scenery and landscape.

Ubud – The Royal ancient city with the traditional Ubud Art Market & Ubud Palace are part of the these haven of art galleries, museums and retailers from painting and carving, textiles and jewelry to dance and music.

Mas&Celuk Village - an villages focusing in artistic of wood carving., the gold and silver crafting.

Crispy Duckdinner.

D3 : Tanah Lot - Jimbaran Bay (BD)

Tanah Lot - Hindu Temple set on the big rock surrounded by the seawater. One of Bali's most important sea temples, “Temple of Land in the Middle of the Sea” is a spectacular sight, especially at sunset.

JimbaranBay- BBQseafooddinner.

D4 : Free at own leisure or join optional tour until transfer to airport ! (B)

4 天 3 晚巴里岛激流泛舟

第 1 天 入住酒店。自行游畅。

第 2 天 爱詠河激流泛舟-乌布 - 马斯 - 哲鲁 (早午晚餐)

爱詠河激流泛舟-无与伦比的泛舟经验，沿途欣赏两岸风光，森林瀑布及村落。

乌布-整个乌布弥漫着艺术家的气息，乌布皇宫和文化市场的手工艺品随手沾来，每样皆属精品。

哲鲁-银制品工厂 / **马斯** - 木雕村。

享用当地名菜 ~ **脆皮鸭**晚餐。

第 3 天海神庙 -金巴澜海湾 (早晚餐)

海神庙 - 竖立于印度洋中与本岛，在朝起朝落间忽相连忽分离，是无数神话与传说的发源地之一。

金巴澜观赏日落晚霞并享用海鲜烧烤晚餐

第 4 天 休闲或参团直至送往机场。(早餐)